

## Protokoll styrelsemöte 2021-05-25

**Närvarande:** Henrik Eliasson  
Jesper Claesson  
Anton Tjus  
Johan Fredriksson

**Frånvarande:** Tomas Andersson

**§36** Mötet öppnas av Jesper Claesson.

**§37** Dagordningen godkändes.

**§38** Till sekreterare valdes Johan Fredriksson.

**§39** Till protokolljusterare valdes Henrik Eliasson.

**§40** Föregående mötesprotokoll från 2021-04-07.

**§41** **Arbetstidsavtal – Avstämning:** Lokaltidsavstämningen för mars och april är klart. Regional tidsavstämning för februari till april är färdigt förhandlat med Jörgen Jumark.

- §42 **Samverkan:** Anton Tjus var med på RS samverkan 2021-04-20 via teams. Jesper var på RS samverkan 2021-05-20. Jesper tog upp ännu en gång att det är högarbetsbelastning på arbetsledarna i Värmland/Dalsland. Nästa RS samverkan är 2021-06-17.
- §43 **Förhandlingsorganisationen:** Jesper var på FO-möte 2021-04-15 via teams. Jesper har gått igenom styrelseprotokollet. Jesper var på FO-möte 2021-05-19 via teams. Maskinmånadsbrev: Maskins månadsbrev har man gått ut med att man skall få varning/erinran vid t.ex. stoppkörning (köra mot rött). Detta riskerar att vi får en tystnads kultur vilket inte blir bra för arbetsmiljön.
- §44 **Ekonomisk Rapport/Budget/Bokföring:** Ekonomin ser bra ut, deklaration för 2020 är inskickat. Seko tröjorna är levererade och nästan allt är utdelade.
- §45 **Personalfrågor/Utbildning:** Johan Fredriksson kollar utbildningsmöjligheter inför nästa möte.
- §46 **Ungdomsfrågor:** Johan avvaktar med att planera in en ungdomsaktivitet p.g.a. covid-19.
- §47 **Utbildning:** Henrik Eliasson är anmäld till vald på jobbet augusti 23-25. Johan kollar upp om det kommer fler utbildningsmöjligheter.
- §48 **Jämställdhetsfrågor:** Intet.
- §49 **Hemsidan:** Magnus har i uppdrag att uppdatera tillsammans med Johan och sköts kontinuerligt. Vi uppmanar medlemmarna att skicka in underlag med bilder och text. Förslag om att införa mejl-lista.
- §50 **Medlemsrekrytering:** Hela styrelsen arbetar med att rekrytera nya medlemmar. Styrelsen har skrivit ett informationsblad för nya medlemmar.
- §51 **Medlemsvård:** Styrelsen har efterfrågat förslag från medlemmarna.

- §52      **Verksamhetsplan:** Styrelsen har läst igenom aktivitetsplanen.
- §53      **Sommargåva:** Styrelsen har tagit beslut om att köpa gåvokort till medlemmarna som sommargåva. Jesper och Anton får i uppdrag att ordna detta på bästa sätt.
- §54      **Kalendrar:** Styrelsen besluta att beställa 100st kalendrar till klubben från FO.
- §55      **Övriga Frågor:** Intet
- §56      **Nästa Möte:** 2021-09-02
- §57      **Mötet avslutas:** Jesper Claesson avslutar mötet tackar för visat intresse.

Vid protokollet

Justerare

Johan Fredriksson



Henrik Eliasson

